
Zápis z jednání předsednictva ČMB 
Slatiňany 14. 1. 2025 

 
 
Přítomni: Josef Pernička, Josef Anderle, Ing. Václav Sitter, Ing. Eva Matyšová, Ing. 
Kateřina Matějková, Pavlína Klucká, Jiří Šupita, Antonín Tesař 
 
Omluveni: Kateřina Husaříková (na telefonu) 
 
 
1. Zahájení schůze a přivítání členů 
- předseda Josef Pernička přivítal přítomné a v 10:00 hodin zahájil jednání 
 
 
2. Odstoupení pana Josefa Perničky z postu předsedy SCHČMBK ČR z. s. 
Předseda Josef Pernička oznámil přítomným svou rezignaci na funkci předsedy Svazu. 
Na žádost rezignace stávajícího předsedy Svazu Josefa Perničky předsednictvo navrhuje 
a schvaluje paní Ing. Evu Matyšovou na post předsedy Svazu do doby konání VH 
SCHČMBK ČR z. s., která musí toto rozhodnutí odsouhlasit (Stařeč 23.3.2025). 
Na oblastních VČS bude tato skutečnost přednesena a dána na vědomost členům Svazu. 
 
 
3. Různé 
a) Volby do orgánů ASCHK ČR (duben 2025) – zvolit kandidáta za ČMB? 
b) Dotace od ASCHK ČR na vedení PK ČMB – cca 60.000,- Kč, předsednictvo navrhuje, 
aby bylo možné z těchto peněz platit výlohy členům předsednictva spojené 
s vykonáváním funkcí, zejména cestovní náklady (motivace). 
c) Komunikační kanál – je potřeba zlepšit komunikační linky, možnost online meetingů 
předsednictva Svazu, zasílat informace o akcích na svazový email, propagace koní ČMB 
v časopisu Koně, apod. 
d) Aktualizace na webových stránkách – doplnit nové stanovy Svazu, připařovací plán 
pro rok 2025, výroční zpráva ČMB 
e) Plemenní hřebci – ověřit plemenné hřebce na stanicích na oblastech pro rok 2025 
f) hřebec Blaník – v soukromém majetku, byl vykastrován bez udání důvodů k vyřazení 
hřebce z plemenitby, tato informace nebyla podána RPK ČMB žádnou formou  
 
 
 
 
 

Zapsala: Pavlína Klucká 
Za SCHČMBK ČR: Josef Pernička 


